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BR.0012.26.13.2024 

Protokół posiedzenia 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2024-2029 
w dniu 17 grudnia 2024 r., godz. 16.00 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa otworzyła posiedzenie Komisji, powitała 
gości oraz radnych, stwierdziła kworum i zaproponowała przyjęcie następującego 
porządku obrad: 

1) Druki sesyjne. 

2) Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

W posiedzeniu udział wzięli: Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Anna Zuwała oraz 
radna spoza składu Komisji Alicja Mainusch-Buhl. 

Ad 1) Druki sesyjne. 

Komisja opiniowała następujące druki sesyjne: 

a) Projekt uchwały (druk nr 131/2024) zmieniającej uchwałę nr VII/137/2019 Rady 
Miasta Gliwice z dnia 11 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez miasto Gliwice od dnia 1 września 2019 roku. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Anna Zuwała przekazała, że projekt 
uchwały dotyczy zaktualizowania wykazu przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych. Dokument został pozytywnie zaopiniowany przez Śląskiego 
Kuratora Oświaty. Nowy wykaz uwzględnia zmiany wynikające z likwidacji przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych, które miały miejsce w tym i w zeszłym roku, jest więc 
stwierdzeniem aktualnego stanu.  

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa dodała, że jest to zamknięcie pewnego cyklu 
zmian. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Anna Zuwała przekazała, że zmiany te 
dotyczyły całego miasta. 

Brak pytań i uwag ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 131. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

b) Projekt uchwały (druk nr 133/2024) w sprawie obwieszczenia w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/657/2021 Rady Miasta Gliwice z dnia 
18 listopada 2021 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 
i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gliwic przez inne niż miasto Gliwice 
osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystania. 

Radny Łukasz Chmielewski przekazał swoje zadowolenie z dbałości Urzędu Miejskiego 
w Gliwicach w zakresie przygotowywania obwieszczeń o tekstach jednolitych uchwał. 
Inne samorządy nie wykazują się taką starannością.  

Brak pytań i kolejnych uwag ze strony członków Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 133. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

c) Projekt uchwały (druk nr 134/2024) w sprawie obwieszczenia w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu ustalania 
wysokości dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy 
oraz szczegółowych zasad ich przyznawania, sposobu obliczania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw, wysokości 
i warunków wypłacania nagród dla nauczycieli. 

Brak pytań i uwag ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 134. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) Projekt uchwały (druk nr 151/2024) w sprawie wystąpienia miasta Gliwice ze 
stowarzyszenia pod nazwą Śląska Organizacja Turystyczna. 

Brak pytań i uwag ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 151. 

Wynik głosowania: 8 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 2) Sprawy bieżące. 

Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami: 

a) Odpowiedź w sprawie opieki przedszkolnej w okresie wakacyjnym (w aktach sprawy 
BR.0012.36.19.2024). 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zaproponowała, aby Komisja odbyła 
posiedzenie poświęcone temu tematowi w styczniu 2025 r. w celu wypracowania 
rozwiązań tego problemu. 

Radny Łukasz Chmielewski przekazał, że jest głęboko nieusatysfakcjonowany 
odpowiedzią przekazaną Komisji. Problem ten należy rozwiązać. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa przypomniała, że na posiedzeniu Komisji 
w dniu 12 listopada 2024 r. odbyła się dyskusja na ten temat i sformułowane zostały 
różne propozycje zmian i zaproponowała, aby posiedzenie poświęcone zasadom opieki 
przedszkolnej w okresie wakacyjnym odbyło się 14 stycznia 2025 r., aby można było 
wypracować rozwiązania dotyczące tego problemu. 

Komisja wyraziła zgodę.  

Radny Łukasz Chmielewski przekazał, że jego zdaniem możliwe jest wypracowanie 
rozwiązań. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Filipkowska zwróciła uwagę, że warto zapoznać 
się z praktykami z innych miast, w jaki sposób u nich opieka ta jest zorganizowana, 
czy rzeczywiście przedszkola połączone są w pary, tak jak to było proponowane na 
posiedzeniu Komisji. 

Radna Agnieszka Duda zauważyła, że nie ma możliwości powrotu do tego, co kiedyś 
obowiązywało, gdyż liczebność oddziałów przedszkolnych została zmniejszona. Należy się 
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skupić na terminach, w jakich dane przedszkola są zamknięte. Dodatkowo jest niż 
demograficzny, więc wydaje się, że powinno się udać wypracować rozwiązanie.  

(***) 

Radny Łukasz Chmielewski przypomniał, że były przeprowadzane zmiany 
o charakterze porządkowym w zakresie rejonizacji szkół podstawowych, a doszły do 
niego głosy, że jest problem z przyjmowaniem do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 
dzieci zamieszkujących w jednym z bloków przy ul. Pszczyńskiej 116. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Anna Zuwała odpowiedziała, że informacja 
ta zostanie sprawdzona, a odpowiedź zostanie przekazana radnemu. 

(***) 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa poprosiła członków Komisji o przesyłanie 
propozycji do planu pracy Komisji na 2025 r. w terminie do 14 stycznia 2025 r. 

(***) 

Komisja przyjęła protokoły posiedzeń Komisji, które odbyły się: 15 października 2024 r. 
oraz 19 listopada 2024 r. 

(***) 

Kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 17 grudnia 2024 r., godz. 16.00. Tematyka 
posiedzenia: druki sesyjne; sprawy bieżące. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Katarzyna Golonka 
Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu 

(-) Krystyna Sowa 
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